

## Solide gebohrte Thermotaschen



Labfacility are the UK's leading manufacturer of Temperature Sensors, Thermocouple Connectors and associated Temperature Instrumentation and stockings of Thermocouple Cables. The Company has been trading since 1971 and is ISO9001 accredited.

Edelstahl-Thermotaschen in verschiedenen Größen sind für den Einsatz mit industriellen Temperaturfühler konzipiert, um die Ummantelung vor korrosiven Medien zu schützen und den Austausch der Sonde zu erleichtern, ohne den Prozess zu stören.

Ab Lager sind Prozessanschlüsse standardmäßig 1/2 Zoll BSPP, eine 1/8 Zoll BSPP Kompressionsform für den Durchmesser der Sonde ist erforderlich, um Sensor an Thermopocket anzuschließen.

## Specifications

<b>General Description</b>	From stock, process connections are 1/2 inch BSPP as standard, a 1/8 inch BSPP compression fitting to suit diameter of probe is required to connect sensor to thermopocket.
<b>Material</b>	Stainless steel
<b>Dimensions</b>	303SS, 12mm Stem
<b>Type &amp; Stem Diameter</b>	303SS, 12mm Stem
<b>Stem Length</b>	50mm, 100mm, 150mm
<b>Probe Diameter</b>	50mm, 100mm, 150mm stem length